
Sa n t  Ce l o n i  14  de  De s e m b r e  de l  2009

Els veïns del  Baix Montseny estem indignats i  decebuts per l’  incompetència 
d’aquest ajuntament.

Fa més d’un  mes estem esperant  una resposta  de l’ajuntament  sobre  la  reducció 
d’horari de la Discoteca 4 i ens trobem un article en un diari local on a grans trets ens 
diu  que  ens  hem  d’esperar  a  la  resolució  de  l’informe  tècnic  sobre  les  últimes 
sonometries efectuades. L’ajuntament ens va dir   en l’última reunió de comissió de 
seguiment que en dues setmanes mirarien de prendre una decisió (CIU, CUP i PSC) i 
a part de que ja portem bastant més esperant ens assabentem per un diari local que 
s’han reunit i encara no hi ha res clar!

Des del veïnat creiem que per part de la discoteca no s’està fent res extraordinari ja 
que totes les millores que diuen que s’han fet ja les haurien d’haver tingut fetes ja 
abans per poder exercir correctament l’activitat.

Al veïnat tenim la sensació que la voluntat a resoldre el problema, que va citar l’alcalde 
al ple municipal del dia 22 Juliol no existeix, ja que només creu en la bona voluntat de 
la discoteca i la del seu assessor que per cert és el seu ex cunyat  “tindrà alguna 
cosa  a  veure?”.Per  altra  banda  creiem  que  l’ajuntament  no  té  en  compte  la 
problemàtica  de tot  un  barri,  ja  que els  vam informar  de la  normativa  que podien 
aplicar  de  reduir  l’horari  degut  al  gran nombre  de  queixes  de  hi  ha  cada  cap  de 
setmana per part  dels veïns i  veiem que l’ajuntament  només valora si  denúncia la 
discoteca quina indemnització haurà de pagar. Però el que no sabem és si el senyor 
alcalde ha valorat si denunciem tot un barri la indemnització que ens haurà de 
pagar?

 També entenem que les millores no acaben de ser efectives ja que havent muntat el 
limitador de so les sonometries encara no eren correctes (tal i com van citar el regidor 
Marià Perepoch a l’última reunió de la comissió de seguiment) i per altra banda seguim 
tinguent la problemàtica dels aldarulls i incivisme que fa tan de temps que aguantem.

Demanem la reducció d’horari ja que la situació actual està creant incertesa al barri pel 
fet que sentim que  s’ens està prenent el pèl i  només veiem evasives per part de 
l’ajuntament.

També demanem que l’ajuntament deixi de mirar enrere i s’oblidi si l’antic govern va 
fer o no i es centri en la decisió que es va prendre a l’última reunió de la comissió de 
seguiment que va ser la reducció d’horari i no voldríem que l’ajuntament tingués una 
postura unilateral de la problemàtica ja que en aquesta última reunió la regidora Dolors 
Lechuga va demanar a tots els partits polítics que agafessin la responsabilitat que els 
hi pertoca al prendre una decisió conjunta.

El veïnat vol una resposta abans de que ens veiem al proper ple municipal.

Volem descansar!!!!


